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香港特別行政區政府知識產權署商標註冊處 
Trade Marks Registry, Intellectual Property Department 
The Government of the Hong Kong Special Administrative Region 

 
 

 

在註冊申請詳情公布後要求修訂貨品／服務說明 

 
商標註冊處處長收到下列根據《商標條例》(第 559 章)第 46 條提出的修訂申請要
求。 
 
根據《商標規則》(第 559 章附屬法例)第 26 條，任何聲稱受擬作出的修訂影響的
人，可在本公告公布的日期後三個月內，採用表格第 T6 號提交異議通知。(例如，
若果公布日期爲 2003 年 4 月 4 日，則該三個月的最後一日爲 2003 年 7 月 4 日。)
異議通知須載有提出異議的理由的陳述，該陳述尤須解釋如作出修訂，異議人會如
何受有關修訂影響，以及異議人為何認為作出該項修訂會違反《商標條例》第 46
條。異議人須在提交異議通知的同時，將該通知的副本送交有關申請人。 
 
根據《商標規則》第 95 條，提交異議通知的限期不得延展。 
 

REQUESTS FOR AMENDMENT OF SPECIFICATION OF GOODS OR SERVICES 
AFTER PARTICULARS OF THE APPLICATIONS HAVE BEEN PUBLISHED 

     
The Registrar of Trade Marks has received the following requests for amendment of 
applications under section 46 of the Trade Marks Ordinance (Cap. 559). 
 
Under rule 26 of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.), any person claiming 
to be affected by the proposed amendment may, within 3 months after the date of 
this publication, file a notice of objection on Form T6. (For example, if the 
publication date is 4 April 2003, the last day of the 3-month period is 4 July 
2003.)  The notice of objection shall include a statement of the grounds of 
objection, which statement shall, in particular, explain how the objector would be 
affected by the amendment and why in the objector’s opinion the amendment would 
be contrary to section 46 of the Trade Marks Ordinance.  The objector shall, at 
the same time as he files the notice of objection, send a copy of it to the 
applicant of the application in question.  
 
It should be noted that under rule 95 of the Trade Marks Rules, extension of time 
cannot be allowed for filing the notice of objection. 
 
[210] 商標申請編號： 

Application No.: 
302237805 
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[540] 商標： 
Mark: 

 
[730] 註冊申請人姓名／名稱、 

地址： 
Applicant's Name, Address: 

Hayco Manufacturing Limited 
21/F Citicorp Centre, 18 Whitfield Road, Causeway Bay, Hong 
Kong 

[740/7
50] 

註冊申請人的送達地址： 
Applicant's Address for 
Service: 

Melvin Li Intellectual Property Ltd. 
Level 8, Admiralty Centre Tower 2, 
18 Harcourt Road, Admiralty, 
Hong Kong 

[571] 商標描述： 
Mark Description: 

N/A 

[511]   類別編號： 
Class No.:       

11, 21, 40 

[442] 公布獲接納註冊申請日 
期:  
Date of Publication of 
Acceptance for 
Registration: 

27-07-2012 

 
申請人擬修訂類別 11 的貨品／服務說明如下： 
The applicant proposes to amend the specification in Class 11 to read as follows: 
類別 Class 11 
Water treatment apparatus for water purification; water treatment filters; filtration 
units; cartridge filtration units; appliances for water filtration. 
 
 

 
 
[210] 商標申請編號： 

Application No.: 
302251548 

[540] 商標： 
Mark: 

 
[730] 註冊申請人姓名／名稱、 

地址： 
Applicant's Name, Address: 

Steadfast Technologies Pty Ltd 
Level 3, 99 Bathurst Street, SYDNEY NSW 2000, AUSTRALIA 

[740/7
50] 

註冊申請人的送達地址： 
Applicant's Address for 
Service: 

DLA Piper Hong Kong 
17th Floor, Edinburgh Tower, The Landmark, 15 Queen's Road, 
Central,  
HONG KONG 

[571] 商標描述： 
Mark Description: 

N/A 

[511]   類別編號： 
Class No.:       

9, 16, 35, 36, 38, 42 

[442] 公布獲接納註冊申請日 
期:  
Date of Publication of 
Acceptance for 
Registration: 

01-11-2013 
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申請人擬修訂類別 35, 36 的貨品／服務說明如下： 
The applicant proposes to amend the specification in Classes 35, 36 to read as follows: 
類別 Class 35 
Negotiating trade deals on behalf of members and arranging deals on reduction of 
insurance industry related business expenses; business management (except business 
management in connection with hedge funds, fund management and/or financial products); 
business administration; advisory services in relation to business; advisory services 
relating to data processing; business consultancy services relating to data processing; 
commercial information services provided by access to a computer database; data 
collection and management; data processing for businesses; hosting of data centre (data 
processing); monitoring quotes and reporting on quotes (business services); business 
data analysis services. 
 
類別 Class 36 
Insurance products and services including insurance underwriting agency services; 
insurance brokerage services; financial products and financial products services 
(limited to sales of, but not investments in life insurance, general insurance, 
insurance premium funding and insurance broking services); insurance premium funding; 
providing updates about the insurance and financial industries, providing insurance and 
financial information relating to policies and claims enquiries and transactions 
(limited to sales of, but not investments in life insurance, general insurance, 
insurance premium funding and insurance broking services); insurance consulting and 
advisory services (limited to sales of, but not investments in life insurance, general 
insurance, insurance premium funding and insurance broking services); financial 
consulting and advisory services (limited to sales of, but not investments in life 
insurance, general insurance, insurance premium funding and insurance broking services). 
 
 

 
 
[210] 商標申請編號： 

Application No.: 
302295928 

[540] 商標： 
Mark: 

 
[730] 註冊申請人姓名／名稱、 

地址： 
Applicant's Name, Address: 

HOBBYENGINE MODEL LIMITED 
ROOM 619, 6/F., PENINSULA CENTRE, 67 MODY ROAD, TSIMSHATSUI 
EAST, KOWLOON, HONG KONG 

[740/7
50] 

註冊申請人的送達地址： 
Applicant's Address for 
Service: 

BAKER & McKENZIE 
14TH FLOOR, HUTCHISON HOUSE, 
10 HARCOURT ROAD, 
HONG KONG 

[571] 商標描述： 
Mark Description: 

N/A 
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[511]   類別編號： 
Class No.:       

28 

[442] 公布獲接納註冊申請日 
期:  
Date of Publication of 
Acceptance for 
Registration: 

28-03-2013 

 
申請人擬修訂類別 28 的貨品／服務說明如下： 
The applicant proposes to amend the specification in Class 28 to read as follows: 
類別 Class 28 
Games and playthings; gymnastic and sporting articles not included in other classes, 
namely, sport balls, gymnastic apparatus, parallel bars; toy building kits; toy 
construction sets. 
 
 

 
 
[210] 商標申請編號： 

Application No.: 
302342970 

[540] 商標： 
Mark: 

 
[730] 註冊申請人姓名／名稱、 

地址： 
Applicant's Name, Address: 

ZHENG HUI CHENG 鄭會誠 
香港 九龍油麻地彌敦道 573 號 富運商業中心 15樓 B 室 

[740/7
50] 

註冊申請人的送達地址： 
Applicant's Address for 
Service: 

ZHENG HUI CHENG 鄭會誠 
香港 
九龍油麻地彌敦道 573 號 
富運商業中心 15 樓 B 室 

[571] 商標描述： 
Mark Description: 

不適用 

[511]   類別編號： 
Class No.:       

9, 14, 25 

[442] 公布獲接納註冊申請日 
期:  
Date of Publication of 
Acceptance for 
Registration: 

22-03-2013 

 
申請人擬修訂類別 9的貨品／服務說明如下： 
The applicant proposes to amend the specification in Class 9 to read as follows: 
類別 Class 9 
計算機存儲器；移動硬碟；USB 閃存盤；記憶體盤(U 盤)；充電器；電源供應器 
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[210] 商標申請編號： 

Application No.: 
302684043 

[540] 商標： 
Mark: 

 
[730] 註冊申請人姓名／名稱、 

地址： 
Applicant's Name, Address: 

PHARMAVITE LLC 
P.O. Box 9606, Mission Hills, California 91346, UNITED STATES

[740/7
50] 

註冊申請人的送達地址： 
Applicant's Address for 
Service: 

Ella Cheong (Hong Kong) Limited 
5001 Hopewell Centre, 
183 Queen's Road East, 
HONG KONG 

[571] 商標描述： 
Mark Description: 

N/A 

[511]   類別編號： 
Class No.:       

5 

[442] 公布獲接納註冊申請日 
期:  
Date of Publication of 
Acceptance for 
Registration: 

29-11-2013 

 
申請人擬修訂類別 5的貨品／服務說明如下： 
The applicant proposes to amend the specification in Class 5 to read as follows: 
類別 Class 5 
Vitamin, mineral, and dietary supplements; none of the aforementioned goods being 
beverages. 
 
 

 


